

实业工厂专业生产埋入远红外陶瓷发热板

产品名称	实业工厂专业生产埋入远红外陶瓷发热板
公司名称	惠州市惠阳区新圩礼灿电热制品厂
价格	16.00/个
规格参数	加工定制:是 类型:陶瓷电热板 品牌:惠州礼灿
公司地址	中国 广东 惠州 惠阳区 新墟镇塘口村聚美科技园F幢
联系电话	86 0752 3527809

产品详情

深圳礼灿电热有限公司简介

深圳市礼灿电热有限公司于2011年在中国制造基地广东深圳隆重建成投产，是一家集科研、开发、生产远红外线陶瓷发热体的专业厂商，也是目前在大陆采用工艺美术陶瓷理念生产各种国际标准的远红外线陶瓷发热体的厂家，整个生产成型都引进国外先进的工艺，本厂有一批经验丰富的远红外线陶瓷加热器设计制造人员，建立了一套严格的质量管理控制体系；.产品主要有：远红外线陶瓷加热灯,陶瓷发热砖,陶瓷加热瓦,陶瓷发热体,陶瓷加热板,陶瓷加热器等；.产品具有电热丝埋铸式:不氧化、耐撞击、安全卫生、发热快速、不掉色釉等特点，广泛应用于:真空吸塑机、烟草烘干机、汽车内装成型机、医疗器械、印花油墨烘干炉、油漆固化炉,线路板辐射加热,取暖桌，宠物加热,汗蒸房加热,厨具加热等的各行业烘干,取暖,保健等。我们以专业的技术、优良的品质、真诚的服务，竭诚欢迎国内外朋友洽谈合作。联系电话：0755-28968948 传真 075528968948段先生 18671307630赵先生 13528414212

shenzhen li chan electric company limited in 2011 in shenzhen, guangdong china manufacturing base was completed and put into production, is a collection of scientific research, development, production of the far infrared ceramic heating body of professional manufacturers, is currently in the mainland by ceramic art concept of the production of various international standards far infrared ceramic heating body manufacturers, the production of molding are introduced advanced foreign technology, the factory has a group of experienced far infrared ceramic heater design and manufacturing personnel, has established a set of strict quality management control system;. products mainly include: far infrared ceramic heating lamp, ceramic heating brick, ceramic heating tile, ceramic heater, ceramic heating plate, ceramic heater;. products with electric wire submerged casting type: oxidation, impact resistance, safety and sanitation, heating fast, not diaose glaze and other characteristics, are widely used in: vacuum machine, tobacco drying machine, automotive interior molding machine, medical equipment, printing ink drying furnace, paint curing oven, circuit board radiation heating, heating table, pet heating, steam room heating, heating and other industries of kitchen utensils drying, heating, health care. our professional skills. excellent quality, sincere service,

sincerely welcome friends at home and abroad to discuss cooperation. phone: 0755-28968948 fax 075528968948
mr.duan18671307630 mr. zhao 13528414212